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RRM.0012.3.14.2025 

 

Protokół 

Komisji Budżetu i Majątku Gminnego Rady Miejskiej we Wschowie 

z dnia 26 maja 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XVI Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

2. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – P. Justyna Staszak 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Dorota 

Bernacka – Wołek 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych – P. Magdalena Jaraczewska – Wieczorek 

oraz radni - członkowie Komisji Budżetu i Majątku Gminnego zgodnie z listą 

obecności 

 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk powitał wszystkich zebranych  

i przedstawił plan omawianych tematów bieżącej komisji. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XVI Sesję Rady Miejskiej  

we Wschowie. 

a) projekt uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2025 rok (druk 135) 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – P. Justyna Staszak wyjaśniła konieczność 

podjęcia uchwały. 

Radny Łukasz Winiarski zapytał o przesunięcie środków na boisko sportowe. 
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Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – P. Justyna Staszak udzieliła wyjaśnień. 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o zadanie związane  

z utworzeniem żłobka gminnego oraz o adaptację pomieszczeń po byłym urzędzie 

pracy. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – P. Justyna Staszak udzieliła odpowiedzi. 

Radny Łukasz Winiarski odniósł się do wypowiedzi P. Skarbnik. 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o zmniejszenie wydatków 

na budowę ulic pl. Grunwaldu i ul. Targowa. 

Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny udzielił odpowiedzi. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2032 (druk 136) 

 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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c) projekt uchwały zmieniającej uchwałę (XLVIII/405/10) sprawie emisji 

obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu  

(druk 137) 

 

Radny Maciej Gała zapytał jakie jest obecne zadłużenie, jaki będzie koszt spłaty 

długu oraz czy jest planowana spłata obligacji. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – P. Justyna Staszak udzieliła odpowiedzi  

na pytania Radnego. 

Radni podjęli dyskusję. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę (XXV/276/2012) w sprawie 

emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu  

(druk 138) 

 

Radni głosowali w sprawie opinii do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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e) projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności, pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Wschowa i jej jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną  

(druk 139) 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – P. Justyna Staszak wyjaśniła zapisy projektu 

uchwały. 

 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we 

Wschowie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem 

L-766/A (d.1039/1594) (druk 141) 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Dorota 

Bernacka – Wołek wyjaśniła konieczność podjęcia uchwały. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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g) projekt uchwały w sprawie dotacji na działalność Centrum Integracji 

Społecznej we Wschowie na 2025 rok (druk 148) 

 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych – P. Magdalena Jaraczewska – Wieczorek 

udzieliła wyjaśnień do projektu uchwały. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

dotacji udzielanych z budżetu Gminy Wschowa dla niepublicznych szkół  

i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego (druk 147) 

 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła wyjaśnień do projektu uchwały. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Ad. 2. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o kwestię zapewnienia 

pracy dla pracowników likwidowanych szkół.  

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła odpowiedzi na pytanie Radnego. 

 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Dorota 

Bernacka – Wołek wyjaśniła konieczność podjęcia nowej uchwały w sprawie zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Sobczuk podziękował Radnym za obecność  

i zakończył posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Tadeusz Sobczuk 

 

 

Protokołowała: 

A. Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


